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Geachte heer Ortjens,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft.  
 
Vraag 1: 
Is het College ervan op de hoogte dat het Debatcentrum Sphinx er vanwege het ontbreken van 
gemeentelijke steun over denkt om diens activiteiten dit najaar definitief te staken? 
 
Antwoord 1: 
Ja het college is hiervan op de hoogte. Dit is ter sprake gekomen in een gesprek dat bestuursleden 
van Debatcentrum Sphinx op 29 september jl. met mij hebben gehad. Ik heb dit gedeeld binnen het 
college. 
 
 
Vraag 2: 
Gezien de diversiteit van onze stad, is het College ermee eens dat een debatcentrum kan 
meehelpen aan het aanmoedigen van maatschappelijke betrokkenheid tussen verschillende 
(meertalige) groepen in de stad?  
 
Antwoord 2: 
Ja dat kan. De vraag kan vervolgens echter gesteld worden of de financiering door de gemeente 
dient plaats te vinden of dat verwacht mag worden dat in de stad van onderop gezocht wordt naar 
draagvlak c.q. financiering van een debatcentrum. 
 
 
Vraag 3: 
Is het College met Volt van oordeel dat de invulling van burgerparticipatie een verdere uitwerking 
behoeft en ook ruimte moet bieden aan een onafhankelijk debat- en discussiepodium? 
a. Zo niet, is het College met Volt van oordeel dat met een breder bestemmingsplan van 
Muziekgieterij, het huidig format “Gesprek en Muziek” kan worden gecontinueerd? 
 
Antwoord 3: 
De invulling van burgerparticipatie wordt momenteel verder uitgewerkt. We zijn hierbinnen aan de 
slag met verschillende onderdelen van burgerparticipatie zoals een burger(be)raad en de 
Burgerbegroting. Daarnaast werken we aan gebiedsgericht werken en komt het nieuwe participatie- 
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kader binnenkort naar uw raad. In het kader van het coalitieakkoord en de recent door u vastgestelde 
begroting is er niet voor gekozen om in te steken op een debat- en discussiepodium. Ook zien wij 
geen relatie tussen burgerparticipatie en een eventuele verbreding van de bestemming van de 
Muziekgieterij.  
 
 
Vraag 4: 
Is het College met Volt van oordeel dat, bij gebrek aan financiële middelen, de debat- en discussie-
agenda van Sphinx kan worden gecontinueerd door de samenwerking aan te gaan met andere 
instellingen, zoals bijvoorbeeld Muziekgieterij, Studium Generale, Maastricht University en Studio 
Europa? 
 
Antwoord 4: 
In z’n algemeenheid staat het college positief tegenover samenwerking tussen organisaties binnen 
onze stad. Het is aan Sphinx om de mogelijkheden daartoe te verkennen. 
 
 
Vraag 5: 
Is er een mogelijk om deze debat- en discussie-agenda voort te zetten via grensoverstijgende 
samenwerking met België en Duitsland? 
a. Zo ja, zou een dergelijke samenwerking ook meer financiële ruimte kunnen bieden? 
 
Antwoord 5: 
Ook staat het college in zijn algemeenheid positief tegenover grensoverschrijdende samenwerking. 
Het is ook hier aan Sphinx om de haalbaarheid hiervan te verkennen, inclusief financiële 
mogelijkheden. 
 
 
Vraag 6: 
Is het College bereid om op korte termijn alsnog met Sphinx te gaan overleggen over samenwerking 
en over financiële ondersteuning, al dan niet via andere organisaties? 
 
Antwoord 6: 
Debatcentrum Sphinx heeft recent een subsidieaanvraag ingediend, die via de gebruikelijke 
procedure zal worden behandeld. Tegen de achtergrond van de voorgaande antwoorden alsmede de 
lopende subsidieaanvraag verwacht ik dat nieuw bestuurlijk overleg niet tot nieuwe mogelijkheden 
zal leiden. Daarnaast wordt het uit oogpunt van zorgvuldigheid niet wenselijk geacht om hangende 
de subsidieaanvraag het gesprek op bestuurlijk niveau aan te gaan.  
 
 
Vraag 7: 
Als het Sphinx Debatcentrum inderdaad niet meer meegenomen gaat worden in de volgende 
subsidieronde is er dan wel zicht op soortgelijke initiatieven (d.w.z. het stimuleren van debat en 
discussie over lokale thema’s tussen Maastrichtse inwoners en experts)? 
a. Indien dit inderdaad niet meer mogelijk is, zou het mogelijk zijn om met de bestaande organisatie 
en de bestaande menskracht van Sphinx af te spreken dat een minimumaantal debatten en 
discussies binnen Maastricht kunnen worden georganiseerd per jaar (mogelijk op verschillende 
locaties van bestaande organisaties)? 
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Antwoord 7: 
Zoals reeds onder antwoord 3 is aangegeven, is het college volop bezig met burgerparticipatie. Wij 
kiezen echter voor andere vormen om discussie en debat in de stad op gang te brengen dan via 
financiering van een debatcentrum. Tegen deze achtergrond acht ik het niet voor de hand liggend 
om in geval van een negatief besluit op de lopende subsidieaanvraag afspraken te maken over het 
organiseren van een minimumaantal debatten en discussies.     
 
 
Hoogachtend, 

Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 

 
 
 
 
 
Manon Fokke 
Wethouder Financiën, Bedrijfsvoering, Burgerparticipatie en Lobby  
 


